
Tussenkomsten op de gemeenteraad van januari 2024 

 
Vraag : In de Wiƫnck zijn er werken begonnen zonder de bewoners te verwiƫgen. Bewoners 
konden de straat niet uit doordat de volledige rijweg onderbroken was in de volledige 
breedte. 

Antw. gemeente : deze wisten daar zelf niet van , en de aannemer heeŌ pas in de ochtend 
de gemeente op de hoogte gebracht. Daardoor was het te laat om de bewoners te 
verwiƫgen. 

 

 

Vraag : Op de Keiberg in LeƩerhoutem zij wegversmallingen aangebracht ( 3 in totaal ).Die 
wegversmallingen zijn niet aangegeven met een verkeersbord en niet met voorrangsborden. 
Eveneens is dit op een slecht verlichte plaats en zeer gevaarlijk. Ook op andere plaatsten ion 
Vlierzele  zijn deze verkeersborden niet aanwezig. Wat soms tot gevaarlijke situaƟes leidt. 

Antw. Gemeente : het is niet verplicht om verkeersborden te zeƩen die de voorrang bepalen 
, degene die er eerst is kan doorrijden. Die versmallingen zijn er gekomen op vraag van 
enkele bewoners. Men gaat daar wel nog snelheid meƟngen doen. 


